
 
 

Handlingsplan for Studiemiljøevaluering forår 2018 – Studienævnet for KDM, MPACT Skolen 

Behandling i de enkelte studienævn med opsamling af punkter fra evalueringen med notering af specifikke handlinger (også hvis sagen sendes videre 

eller ikke behandles yderligere). 

I handlingsplanen skal hvert indsatsområde kategoriseres efter, hvilken type af studiemiljø der er tale om (fysisk, psykisk eller æstetisk) samt 

ansvarsfordelingen. 

 
 Type af studiemiljø  Ansvarlig  

 

Det fysiske studiemiljø omhandler eksempelvis bygningsforandringer, inventar, indeklima og 
sikkerhedsmæssige forhold.  

Campus Service  

Det psykiske studie- og undervisningsmiljø omhandler, hvordan de studerende trives på 
studiet (herunder i forhold til medstuderende, undervisere, faglige krav og 
udfoldelsesmuligheder).  

Institutleder, studieleder, studienævnsformand  

Det æstetiske studiemiljø omhandler, hvordan de studerende påvirkes af de rum og rammer, 
der omgiver dem på studiet.  

Institutleder  

 

Implementering af definerede indsatser sker efter følgende fremgangsmåde: 

 Studienævnet (formanden) har det overordnede ansvar for at handlingsplanens udformning og vedtagelse, og for at formidle den videre til de 
ansvarlige for de enkelte indsatser.  

 Indsatsområder der kan løses internt i studienævnet skal løses her og opfølgning foretages af studienævnet. 
 Indsatsområder som ikke kan løses i studienævnet viderebringes til Studieleder som videreformidler til Institut, Fakultet, CAS m.m.. 

Opfølgning foretages af Skolesekretær. 
 I handlingsplanen differentieres mellem ansvarlig og tovholder. Ansvaret påhviler altid en bestemt person. Tovholder på processen kan 

imidlertid godt være et udvalg eller nævn, en arbejdsgruppe eller en af den ansvarlige udpegede person eller personer.  
 Studiemiljø skal indgå i studienævnets plan for evaluering samt behandles hvert semester. 
 Tilbagemelding til fakultet….. 

 



 
 

Handlingsplan for Rendsburggade 14 

Indsatsområde (type) 
 Hvad er i fokus 
 Hvorfor 

Handling / Aktivitet / Mål 
 Hvad gør vi 
 Hvordan gør vi det 
 Hvor godt 

 

Tidsplan 
 Hvornår 

Ansvarlig 
 

Lokal koordinering Status / 
Opfølgning 

 

Fysisk  
Mangel på grupperum 
 

Nye kvadratmeter eller ændringer i det bestående er 
instituttets ansvar i samarbejde med CAS. 
Mulighed for bedre udnyttelse af allerede eksisterende 
kvadratmeter. 
Undersøg om vi lever op til de gældende krav for 
studiearbejdspladser? 
 

E18 CAS/Institutleder Studienævnsformand  

Fysisk  
Dårligt indeklima især i perioder 
med høje temperaturer  
 

Er allerede et fokusområde. 
Bede bygningsbetjentene om at tjekke temp, undersøge 
om der kan laves forbedringer for at sikre en konstant 
varmere temp. Videreformidles til CAS 
 

E18 CAS Studienævnsformand  

Fysisk 
Ønske om flere sofaer   

Videreformidles til CAS E18 CAS Studienævnsformand 
 
 

 

Psykisk 
Mangel på information fx da 
grupperum var fjernet (på niveau 
3) 

Mangel på udmelding – fremadrettet fokus generelt. E18 CAS Studienævnsformand  

 

 

 

 



 
 

 

Handlingsplan for Rendsburggade 6 

Indsatsområde (type) 
 Hvad er i fokus 
 Hvorfor 

Handling / Aktivitet / Mål 
 Hvad gør vi 
 Hvordan gør vi det 
 Hvor godt 

 

Tidsplan 
 Hvornår 

Ansvarlig 
 

Lokal koordinering Status / 
Opfølgning 

 

Fysisk  
Mangel på grupperum tvinger 
studerende til at sidde i larm  
 

For at afhjælpe larm monteres der tæppefliser i 
ganglinjen og ca. 40 m² i alt på 2 etage 

E18 CAS Studienævnsformand Montering 

påbegyndes 27. 
+28. sep 2018 

Fysisk  
For lidt plads i bygningen til at alle 
grupper kan være der  
 

Retænke processen omkring fordeling af 
gruppearbejdspladser. Specifikt problem for 3.sem. 
Semesterkoordinator (SMK) og bør finde en løsning evt. 
i samarbejde med semesterrådet (SMR). 
Forslag om evt. at oprette et booking system. 
 

E18 SMK Studienævnsformand SMK er OBS! 

Fysisk  
For lidt stole og mangel på udstyr 
på 3. niveau 

Der må så vidt vides ikke sættes flere stole ind i lokalet, 
da det er bestemt af brandmyndighederne. 

E18 CAS Studienævnsformand 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Nordkraft* 

Indsatsområde (type) 
 Hvad er i fokus 
 Hvorfor 

Handling / Aktivitet / Mål 
 Hvad gør vi 
 Hvordan gør vi det 
 Hvor godt 

 

Tidsplan 
 Hvornår 

Ansvarlig 
 

Lokal koordinering Status / 
Opfølgning 

 

Fysisk  
Bordfodboldboret på 11.etage 
forstyrrer  

Kan det flyttes hen hvor det vil forstyrre mindre? 
Formidles til SMK og SMR på de berørte semestre 

E18 Studienævnsformand 
 

SMK i samarb. med 
studerende 

 

Fysisk  
Mangel på grupperum  

Er allerede et fokusområde. 
Koordinering med sekretariatet om hvorvidt 
fordelingen kan retænkes 
Mulighed for opsætning af skillevægge eller lign. 
Evt. opsætte skilte der tydelig informerer om hvilke 
studier der må benytte områderne. 
Formidles til SMK og SMR på de berørte semestre 

E18 Studienævnsformand 
 

SMK i samarbejde med 
sekretariat 

 

Fysisk  
Efterspørgsel på vægge til 
undervisningslokaler  

Det kan vi desværre ikke ændre på    
 
 

 

Fysisk  
Dårligt indklima pga. for lidt plads 
Temperaturen ved 
gruppepladserne er ikke ideel. 
Nogle gange for høj, andre gange 
for lav. 

Der er allerede brugt en del ressourcer på justering 
af indeklima uden synlig forbedringer, det har over 
flere semestre været et fokuspunkt. 

Videreformidles til CAS 

 

E18 CAS Studienævnsformand 
 

 

Psykisk  
Stressende at studiet har mangel 
på retningslinjer ifm. 

Retningslinjer og formelle krav skal tydeligøres fra 
studiestart. 
Er allerede et fokuspunkt. 

E18 Studienævnsformand 
 

Studienævnsformand, 
undervisere 

Er allerede et 
fokuspunkt hos 
SMK 



 
tilrettelæggelse af studiet og 
formelle krav  

(Oplevelsesdesi
gn) 

 

*da Nordkraft formentlig (snart) udlejes til anden side, bliver der ikke udviklet/renoveret yderligere på AAUs lokaler 

 

 

 

 

A. C. Meyers Vænge  

Indsatsområde (type) 
 Hvad er i fokus 
 Hvorfor 

Handling / Aktivitet / Mål 
 Hvad gør vi 
 Hvordan gør vi det 
 Hvor godt 

 

Tidsplan 
 Hvornår 

Ansvarlig 
 

Lokal koordinering Status / 
Opfølgning 

 

Æstetisk 
Kold stemning pga. meget hvidt. 
Hyggestemning efterlyses.  

Hvad præcis ønsker de studerende af 
”hyggestemning”, inddrag 
studenterstudievejledere og semesterråd der 
forhører sig med de studerende 
Røde sofaer er dårlige at sidde i. 
Udskiftning af møbler er foretaget i E18 

E18 Institutleder Studenterstudievejlede
re og Semesterråd 

 

Fysisk  
Dårlig udluftning i klasselokalerne  

Der er allerede brugt en del ressourcer på justering 
af indeklima uden synlig forbedringer, det har over 
flere semestre været et fokuspunkt. Det er meldt 
ud af CAS at der ikke må installeres et vindue.  

SN vil gerne bemærke at det er 
bemærkelsesværdigt at der trods gentagne forsøg 
endnu ikke er fundet en løsning.  

E18 CAS Studienævnsformand/ 
Studiekoordinator CPH 

 



 
Fysisk  
Efterspørgsel på større læsesal og 
bibliotek, så man kan blive på uni 
og ikke skal låne bøger andre 
steder  

Undersøge muligheden for en evt. udvidelse med 
plads til læsesal eller flere grupperum 
Kan undervisningslokalerne og inventar/møbler 
tænkt brugt anderledes? 
Studiekoordinator CPH undersøger mulighederne 
 

E18 CAS Studienævnsformand/
Studiekoordinator CPH 
 

 

 


